
Minnesanteckningar från styrelsemöte i Västerbottens Orienteringsförbund  
Plats: Via Zoom 
Datum: 13 juni 2022 20:00-21.30 
Deltagare: Elisabeth Fries, Jonas Fridman (sekr), Erik Johansson, Mats Klingvall (ordf) 
Håkan Lundmark hade förhinder. 
 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Klingvall öppnade mötet 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

3. Utseende av sekreterare för mötet 

Jonas Fridman valdes 

4. Barentskampen  (Mats K) 

 2-4 september.  

i. Mats undersöker hur NOF gjort med ”uttagning” etc. 

ii. Mats skickar förfrågan om intresse till klubbarna om såväl 

tävlande som ledare 

 

5. Förberedelser inför höstens klubbträffar (Mats K) 

 Digitala möten med 4–5 klubbar per tillfälle där varje klubb ges 

10–15 minuter för att informera om vad som är på gång i klubben 

samt hur klubben ser på orienteringen i Västerbotten. 

 13/9 19.00-20.00: IFK Umeå, Umeå OK, Skellefteå OK 

 15/9 19.00-20.00: Stöcksjö IS, Högåkers OK, Vännäs OK, 

Umedalens IF, Myggans OK 

 20/9 19.00-20.00: Långvikens OK, Lycksele IF, Robertsfors IK, SK 

Björnen 

 22/9 19.00-20.00: Malå, Wilhelmina, Gnistan, Boliden 



 Max två deltagare per klubb, gärna ordförande och en engagerad 

medlem 

 Jonas skissar på inbjudan 

i. VOF bjuder in till digitala samtal med distriktets klubbar om 

orienteringen i Västerbotten 

ii. Vi vill samtala om orienteringen i Västerbotten ur 

klubbarnas perspektiv när det gäller utvecklingen på lång 

och kort sikt. Givetvis är ni välkomna att ta upp egna 

frågeställningar och synpunkter. 

 

6. Epi-server till klubbarna upphör 

 Info på 

https://www.svenskorientering.se/Nyheter/forbundsnytt/nyahem

sidorfororienteringsforeningar  

  

7. Förberedelser inför O-Galan (Mats K) 

 Tid: 12/11 i Robertsfors 

 Mats undersöker med Mats W i Robertsfors IK om lämplig lokal i 

Robertsfors 

 Arbetsfördelning: Förslag från Mats: VOF-styrelsen arrangör 2022. 

Därefter delegering till klubbarna 

 

8. Övriga frågor 

 Jonas F är tävlingskontrollant för OO-cup. Tre ryska deltagare är 

anmälda och Jonas har påtalat för Tjelvar att Ryska 

orienteringsförbundet är uteslutet från IOF och att ryska deltagare 

inte får delta på internationella tävlingar. 

https://www.svenskorientering.se/Nyheter/forbundsnytt/nyahemsidorfororienteringsforeningar
https://www.svenskorientering.se/Nyheter/forbundsnytt/nyahemsidorfororienteringsforeningar


 Elisabeth påtalade att klubbarna tar olika tävlingsavgifter. VOF 

borde ta fram ett förslag på betalningsmodell och försöka ena 

klubbarna om detta. Mats uppdrar åt tekniska kommittén att ta 

fram ett förslag som därefter kommuniceras till klubbarna. 

  

9. Kommande sammanträden (Jonas kallar via outlook och e-post) 

 Tisdag 30/8 19.00 via Zoom https://slu-se.zoom.us/j/8694034474  

 

10. Mötets avslutande 

Mats avslutade mötet. 

 

Vid tangentbordet: Jonas Fridman 

https://slu-se.zoom.us/j/8694034474

